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Abstract (en)
All the parts located in front of the wall, i.e. the drive wheel (8), guide pulley (5), tensioner (6), force transfer member (7,12) are combined with the
guide rail (1) into one assembly module which can be mounted on the wall and push-fitted over the drive axle onto the drive motor unit. The force
transfer member is formed by cables and the drive wheel by a cable drum with the number of winding areas corresponding to the number of cables.

Abstract (de)
Zwecks Montagevereinfachung sind bei einer Betätigungseinrichtung für eine Kraftfahrzeug-Schiebetür alle vor der Fahrzeugwand liegenden Teile
(2, 5, 6, 7, 8) derselben mit einer üblichen Führungsschiene (1) für die Tür zu einem an der Wand festlegbaren Montagemodul zusammengefaßt.
Als Verbindung mit einer hinter der Wand befindlichen Antriebsmotor-Einheit (34) dient eine bei der Montage hergestellte, eine Antriebswelle (13)
enthaltende Steckverbindung. <IMAGE>
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